
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Justitsministeren

Dato: 19. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål Z
Er ministeren enig i, at problemer med halebid i de danske svinestalde er et
symptom som følge af den intensive svineproduktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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